



LOUIS XIII COGNAC UNVEILS RARE CASK 42.1

MENJAGA KEAJAIBAN

10 tahun sejak RARE CASK 42.6, LOUIS XIII berbesar hati untuk mendedahkan RARE CASK 42.1 – keajaiban sebenar Masa dan Alam Semulajadi, menawarkan ekspresi muktamad LOUIS XIII Cognac. Tersedia dalam bilangan terhad hanya lebih 775 decanter kristal hitam yang unik, RARE CASK 42.1 ialah pintu masuk ke keajaiban dunia, merangkul alam yang tidak diketahui dan tidak biasa dalam mencari yang luar biasa

Tierçon terletak di antara bayang-bayang di bilik bawah tanah Domaine de Grollet - pertemuan Legasi LOUIS XIII - adalah keajaiban dalam diri mereka sendiri. Bersama-sama mereka memegang koleksi berharga eaux-de-vie, kenangan berharga yang disuling dari Cognac Grande Champagne terroir, dan dari mana LOUIS XIII Cognac dibuat.

Setiap tierçon dibuat dari pokok oak Perancis yang mengambil masa lebih 100 tahun untuk mencapai kematangan dan dikatakan mempunyai semangat tersendiri yang dibisikkannya ke dalam eaux-de-vie. Setiap biji yang ditanam adalah janji anugerah Masa dan Alam: dengan berfikir berabad-abad ke hadapan, LOUIS XIII mencipta cakrawala yang indah untuk generasi akan datang.

Disimpan dalam kekaburan dan nampaknya tidak terganggu, eaux-de-vie di dalamnya sedang mengalami transformasi yang mempesonakan. Ia mendalami dengan keamatan emosi dan warna mahogany yang mempesonakan yang suatu hari nanti akan terpancar sebaik sahaja didedahkan. Kekuatan gabungan Masa dan Alam bertindak melalui jumlah yang tidak berkesudahan kitaran yang saling terjalin memberikan LOUIS XIII Cognac kerumitan yang tiada tandingannya.

Berwawasan dan penjaga, LOUIS XIII Cellar Masters menjamin masa depan yang jauh dengan memelihara warisan kami dalam urutan penuliran yang tidak berkesudahan - untuk memelihara semangat abadi yang jiwanya tidak goyah, dibuat semula selama-lamanya. Baptiste Loiseau, Master Cellar generasi kelima LOUIS XIII, mengimbangi rasa ingin tahu dengan rendah hati - seni yang tertanyanya - untuk tidak henti-henti membina pengetahuan baharu menjadi kebijaksanaan kolektif yang sentiasa berkembang.

Penemuan RARE CASK adalah saat yang unik dalam kehidupan seorang yang Master Cellar LOUIS XIII, kerana kejadian yang jarang berlaku secara spontan mungkin tidak pernah berlaku dalam seumur hidup.

“Walaupun keistimewaan RARE CASK bergantung pada keajaiban yang diberikan oleh alam semula jadi, pengetahuan yang diperlukan untuk penciptaannya lahir daripada penghantaran seni, dari generasi ke generasi, di mana setiap ruang bawah tanah mengekalkan gerak isyarat pendahulunya.”
kata Baptiste Loiseau.

Rasa eaux-de-vie dengan teliti apabila semakin lama, dalam penghantaran savoir-faire yang tidak berkesudahan, adalah sebahagian daripada tujuan sepanjang hayat setiap Master Cellar untuk mengekalkan Legasi LOUIS XIII. RARE CASK 43.8 ditemui pada tahun 2004 oleh Cellar Master sebelum Pierrette Trichet dan RARE CASK 42.6 pada tahun 2009 apabila Baptiste Loiseau dan Pierrette Trichet bekerjasama. Untuk ketiga kali dalam sejarah, dalam perpindahan yang tidak dijangka dari masa biasa, Baptiste Loiseau mempamerkan RARE CASK 42.1.

Tidak dapat diterangkan dan tidak dapat diramalkan, satu tierçon baru sahaja memperkenalkan profil aromatiknya yang luar biasa, memberikan ekspresi tersendiri LOUIS XIII Cognac yang tidak pernah ditemui sebelum ini, dan dengan ABV 42.1% yang tidak dijangka.

Baptiste Loiseau diilhamkan oleh yang tidak diketahui dan yang tidak dikenali - berkembang maju dengan masa yang boleh memberi dan mengukir keajaiban masa depan dengan penuh seni.

Kepekaan tertentu diperlukan untuk membezakan bisikan Alam di antara kesunyian. Mendengar dengan teliti perbualan halus dalam tierçon antara oak yang berusia berabad-abad dan eaux-de-vie, Baptiste Loiseau memupuk ekspresi RARE CASK 42.1, membiarkan nalurinya menentukan saat yang sesuai untuk keajaiban ini dengan dinikmati dengan penuh kegembiraan.

“Untuk mencari Rare Cask 42.1, saya mendengar naluri saya dan memihak emosi kepada sains. Saya mengingat kembali memori.” kata Baptiste Loiseau

10 tahun kemudian, pada Mac 2023, RARE CASK 42.1 akan didedahkan kepada dunia. Tierçon tunggal menyediakan bilangan terhad lebih daripada 775 botol, yang direka khas daripada kristal hitam oleh Baccarat Pembentukan setiap decanter adalah demonstrasi yang menakjubkan mengenai perbandingan seni dan savoir-faire: untuk mencapai kemasan hitam yang sempurna seperti permata memerlukan bakat yang luar biasa dan penjagaan yang terbaik. Untuk seketika, 20 tukang mahir perlu bekerja secara serentak dalam perlumbaan melawan masa bagi menyelesaikan lebih daripada 50 langkah tepat sebelum bahan leburan itu menjadi padat menjadi karya seni yang bercahaya. Akhirnya, decanter yang dipakaikan leher emas dan rhodium, manakala cincin itu diukir halus dengan corak empat segi empat merujuk kepada fleur de lys Perancis.

RARE CASK 42.1 adalah edisi pertama yang akan dipersembahkan sebagai set ritual. Decanter kristal hitam disertakan dengan cermin mata kristal yang dihiasi dengan kuartefoil hitam dan pipet sajian yang menampilkan pingat hitam.

Acara eksklusif yang akan diadakan di Venice, Itali, akan meraikan penemuan RARE CASK 42.1 dan menandakan detik istimewa ini dalam masa, dengan tema 'Penjagaan Keajaiban'. Sebuah bandar yang selama beratus-ratus tahun telah mengekalkan warisan unik, warisan dan keindahan artistik, Venice hari ini kekal sebagai sumber inspirasi yang menarik minda kreatif dari seluruh dunia. Menyertai kenangan abadi tentang peristiwa di Gua Guilin, China untuk RARE CASK 43.8, dan di Udaipur, India untuk RARE CASK 42.6, LOUIS XIII sekali lagi akan berkongsi semangat spontan dengan pelanggan dan media terpilih di seluruh dunia, satu pencapaian baharu dalam pembinaan warisan abadi.

Dengan RARE CASK 42.1, LOUIS XIII mengingatkan kita mengenai kepentingan menjaga keajaiban – untuk Masa dan Alam Semulajadi, di persimpangan jalan seni dan savoir-faire – agar ia boleh terus dinikmati oleh dunia.

Penemuan RARE CASK ini juga akan dapat dicapai melalui pengalaman merasa eksklusif di beberapa bandar di seluruh dunia, termasuk Paris, Zurich, London, Dubai, Beverly Hills, New York, Miami, Las Vegas, Kuala Lumpur.

Untuk merasai pengalaman RARE CASK 42.1 di peringkat global dan merungkai keajaibannya, sertai pengalaman LOUIS XIII RARE CASK: <https://rarecask-42-1.louisxiii-cognac.com>

Mengenai LOUIS XIII

Sejak tahun 1874, LOUIS XIII Cognac dilahirkan semula selama-lamanya daripada eaux-de-vie Cognac Grande Champagne yang berharga, yang diwarisi turun temurun dan diadun dengan seni. Masa adalah bahan mentah yang digunakan untuk menghasilkan semangat yang jarang berlaku ini, intipatinya tidak berbelah bagi.

Dibimbing oleh Cellar Master Baptiste Loiseau, LOUIS XIII adalah simbol ikatan yang berkekalan dengan Nature and Terroir, yang diperkukuhkan oleh patina zaman. Setiap titisan adalah warisan hidup, masing-masing menyuarakan perayaan minda berwawasan dan tangan manusia yang membentuk masa depan dengan membuat tanda pada hari esok, hari ini.

Fikirkan seabad ke hadapan.

SILA MINUM SECARA BERTANGGUNGJAWAB